
PROTOKÓŁ NR VIII/15   

z sesji Rady Miejskiej w Bojanowie odbytej w dniu 

29 maja 2015 roku o godz.9.00 w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bojanowie

W sesji uczestniczyli: 

- radni Rady Miejskiej w Bojanowie,

- Burmistrz Bojanowa, Zastępca Burmistrza, Skarbnik, radca prawny,

- radni powiatowi: Wiesław Ceglarek, Ireneusz Młynek,

- sołtysi wsi i przedstawiciel zarządu osiedla,

- pracownicy Urzędu Miejskiego,

- kierownicy jednostek organizacyjnych Gminy Bojanowo,

- przedstawiciele lokalnych mediów.

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

Otwarcia VIII sesji Rady Miejskiej w Bojanowie dokonał jej przewodniczący pan Jarosław 
Bartkowiak, po czym stwierdził, iż na 15 – osobowy  skład Rady w sesji uczestniczy 11 
radnych, jest ona zatem władna obradować i podejmować prawomocne uchwały (nieobecni 
radni: Maciej Jagodziński, Tomasz Wałkiewicz, Marek Kotlarczyk oraz Jan 
Moryson).Przewodniczący Rady zapytał czy do przedstawionego przy porządku obrad są 
zapytania bądź propozycje zmian. Propozycji zmian nie było w związku z powyższym 
porządek VIII sesji Rady Miejskiej w Bojanowie przedstawia się następująco:

1.Otwarcie Sesji Rady Miejskiej oraz stwierdzenie prawomocności obrad.
2.Przedstawienie porządku obrad VIII sesji Rady Miejskiej.
3.Przyjęcie protokołu Nr VII/15 roku z sesji, która odbyła się w dniu 24 kwietnia 2015 roku. 
4.Zapytania radnych.
5.Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym.
6.Informacja Burmistrza Bojanowa o pracy w okresie międzysesyjnym i o wydanych 
zarządzeniach.
7.Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2014 rok .

- podjęcie uchwały.
8. Udzielenie absolutorium Burmistrzowi Bojanowa za 2014 rok .

- podjęcie uchwały.

9 Podjęcie uchwał w sprawie:
1) zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Miejskiej Biblioteki Publicznej 
w Bojanowie za rok 2014,
2) pokrycia wyniku finansowego Miejskiej Biblioteki Publicznej w Bojanowie za rok 2014, 
3) zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Gminnego Centrum Kultury, Sportu, 
Turystyki i Rekreacji w Bojanowie za 2014 rok,
4) pokrycia wyniku finansowego Gminnego Centrum Kultury, Sportu, Turystyki i Rekreacji w 
Bojanowie za 2014 rok,
5) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2015 – 2018,



6) zmiany uchwały budżetowej na 2015 rok.

10.Odpowiedzi na zapytania radnych.
11.Wolne głosy i wnioski.
12.Zakończenie.

Do pkt. 3 Przyjęcie protokołu Nr VII/15 z sesji, która odbyła się w dniu 24 kwietnia 2015
roku.

W związku z tym, iż do protokołu z sesji, która odbyła się w dniu 24 kwietnia 2015 roku nie 
wniesiono uwag pisemnych i ustnych przewodniczący obradom pan Jarosław Bartkowiak 
wniósł o nie odczytywanie protokołu. Za propozycją przewodniczącego Rady opowiedzieli 
się wszyscy obecni na sesji radni – 11 „za” (nieobecni radni : Maciej Jagodziński, Marek 
Kotlarczyk, Jan Moryson oraz Tomasz Wałkiewicz – zgodnie z listą obecności).

W związku z powyższym protokół Nr VII/15 z sesji, która odbyła się w dniu 24 kwietnia 
2015 roku przyjęto bez odczytywania.

Do pkt. 4 Zapytania radnych.

Jako pierwszy głos zabrał radny Krzysztof Wodecki – który zapytał o kwestię  poruszoną na 
posiedzeniach Komisji Stałych w sprawie ucznia jednej z klas IV Szkoły Podstawowej w 
Bojanowie. Dziecko stwarza zagrożenie nie tylko dla uczniów, ale również dla nauczycieli. 

W związku z powyższym czy istnieje możliwość zatrudnienia opiekuna opłacanego ze 
środków OPS, który monitorowałby zachowanie ucznia na zajęciach. Być może obecność 
dodatkowej osoby dorosłej wpłynęłaby na zachowanie wymienionego ucznia i lekcja 
przebiegałaby normalnie. 

Ponadto pan Wodecki poinformował, iż przeprowadził rozmowy z dyrektorem Szkoły 
Podstawowej  Bojanowie. Pani dyrektor nadmieniła, iż bardzo mała jest ilość pedagogów (1), 
pomoc psychologiczna jest również niewystarczająca – psycholog funkcjonuje w Gimnazjum 
natomiast rodzice i uczniowie ze szkoły podstawowej  mogą korzystać z jego porad tylko w 
wyznaczonych godzinach.

Kolejne pytanie pana radnego Wodeckiego dotyczyło korzystania nauczycieli dojeżdżających 
na zajęcia z autobusów szkolnych, nawet jeśli zaistniałaby konieczność wykupu biletów. Przy
okazji nauczyciele pełniliby opiekę nad dojeżdżającymi uczniami. 

Burmistrz Bojanowa poinformował, iż jeżeli będzie taka możliwość  to skorzystamy z niej, 
ale nie wiadomo czy przepisy pozwolą na takie rozwiązanie sytuacji.

W chwili obecnej uwarunkowania  zabraniają na przewóz dodatkowych osób, nie 
uprawnionych do przebywania na terenie autokaru przewożącego dzieci. 

Dyrektor przedszkola w Bojanowa  pani Agnieszka Sikora poinformowała, iż w dniu 20 
czerwca 2015 roku w Vilii AURORA odbędzie się zabawa zorganizowana przez  przedszkole
w Bojanowie  z której dochód będzie przeznaczony na modernizację placu zabaw w 
przedszkolu w Bojanowie.

Do pkt. 5.Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych 
w okresie międzysesyjnym.



Przewodniczący Rady pan Jarosław Bartkowiak przedstawił reprezentację rady w okresie 
międzysesyjnym. Powyższa informacja stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
Pytań nie zadano.

Do pkt. 6.Informacja Burmistrza Bojanowa o pracy w okresie międzysesyjnym i o 
wydanych zarządzeniach.

Burmistrz Bojanowa pan Maciej Dubiel zapoznał zebranych  jakie zostały wydane w okresie 
międzysesyjnym. Pytań nie zadano. Ponadto Pan Burmistrz poinformował zebranych o  
reprezentacji Gminy w okresie międzysesyjnym. Pisemna informacja stanowi załącznik nr 3 
do niniejszego protokołu.

Do pkt 7.Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2014 rok .

- podjęcie uchwały.
Na podstawie art. 270 ust. 4 i art. 271 ustawy o finansach publicznych ( Dz .U. z 2009 Nr 157 
poz. 1240) Burmistrz przedstawił:

1.      Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Bojanowo za 2014 rok,

2.      Sprawozdanie finansowe wraz z informacją o stanie mienia komunalnego na
31.12.2014 rok,

3.      Opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej, (pani Skarbnik) 

4.      Opinię o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Bojanowie w spra-
wie absolutorium dla Burmistrza Bojanowa z wykonania budżetu gminy za 
2014 rok – przedstawił przewodniczący Komisji Rewizyjnej pan Józef Czer-
wiński w 8 punkcie obrad, (przewodniczący Komisji Rewizyjnej pan Józef 
Czerwiński),

Pani Skarbnik Patrycja Kubiak zapoznała radnych oraz uczestników sesji ze sprawozdaniem 
finansowym z wykonania budżetu gminy za 2014 rok – Uchwała Nr XXXIV/282/13 z dnia 28
grudnia 2013 roku budżet na rok 2014 określał plany:

 

Dochodów w wysokości 24.713.796,00

Wydatków w wysokości 27.814.644,00

Po dokonanych zmianach w ciągu roku plany dochodów i wydatków wynosiły:

1.Dochody w wysokości :26.405.189, 47 z czego zrealizowano 26.136.331,81 

w stosunku do planu – 98,98 %.

2. Wydatki w wysokości 28.372.275,47 z czego zrealizowano 27.952.557,22 tj. 98,52 w sto-
sunku do planu.

W skład dochodów wchodzą: 

- dochody bieżące plan - 25.813.839,87 wykonanie 25.551.505,43



- dochody majątkowe plan 591.349,60 wykonanie 584.826,38

Dotacje celowe na zadania zlecone:

1. dział 010 rozdział 01095 Pozostała działalność wykonanie 630.857,17 

2. dział 750 rozdział 75011 Urzędy Wojewódzkie wykonanie 74.905

3. dział 751 rozdział 75101 Urzędy naczelnych organów władzy państwowej, kontroli 

i ochrony prawa wykonanie 1.512,00

rozdział 75109 Wybory do rad gmin, rad powiatów i sejmików województw, wybory wójtów,
burmistrzów i prezydentów miast oraz referenda gminne, powiatowe i wojewódzkie wykona-
nie 56.008,00

rozdział 75113 wybory do Parlamentu \Europejskiego wykonanie 17.134,00

4. dział 801 rozdział 80101 Szkoły Podstawowe wykonanie 10.398,72

5.dział 852 rozdział 85212 Świadczenia rodzinne.... wykonanie 3.182.833,08

6. dział 852 rozdział 85213 Składki na ubezpieczenie zdrowotne wykonanie 7.814,70

7. dział 852 rozdział 85215 Dodatki mieszkaniowe wykonanie 3.392,77

8. dział 852 rozdział 85219 Ośrodki Pomocy Społecznej wykonanie 23.751,00

9.dział 852 rozdział 85295 Pozostała działalność wykonanie 76.882,04

Środki na dofinansowanie zadań własnych inwestycji gminy:

1.Dofinansowanie z Urzędu Marszałkowskiego w Poznaniu – kwota dotacji - dział 010 roz-
dział 01042 – Wyłączenie z produkcji gruntów rolnych - 106.671,- 

Subwencje:

 część oświatowa subwencji ogólnej 7.163.563,00 

 część wyrównawcza subwencji ogólnej 3.291.978,00 

- część równoważąca subwencji ogólnej 184.219,00

Komisja Rewizyjna po przeanalizowaniu zaległości w podatkach: rolnym, od nieruchomości, 
od środków transportowych, karty podatkowej, w dochodach za wodę i odprowadzanie ście-
ków oraz czynsze nie stwierdziła zaniechania organów Gminy w dochodzeniu należności.

Wydatki budżetowe ogólne – plan – 28.372.275,47, wykonanie: 27.952.557,22

Wydatki budżetowe bieżące – plan – 23.382.772,47, wykonanie 22.964.002,4

Wydatki majątkowe – plan 4.989.503-,- wykonanie 4.988.554,77 .

W wydatkach wykonanie przebiegło następująco:

W dziale :

1.Rolnictwo i łowiectwo 659.942,67 tj. 99,57%

2. Transport i łączność 1.116.033,74 tj. 99, 78 %

3. Gospodarka mieszkaniowa 501.333,81 tj.98,99%

4. Administracja publiczna 2.347.789,69 tj. 97,41 %

5. Urzędy naczelnych organów władzy, kontroli i sądownictwa 74.654,- tj. 98,91 %

6. Bezpieczeństwo publiczne i ochrona p.poż. 162.167,35,- tj. 96,82 %



7. Obsługa długu 229.758,06 tj. 97,60 %

8. Różne rozliczenia -

9. Oświata i wychowanie 10.700.122,42 tj. 99,54 %

10. Ochrona zdrowia 174.937.72 tj. 96,17

11. Pomoc społeczna 5.642.909,09 tj. 98, 87 %

12. Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej 60.934,90 tj. 92,04 %

13. Edukacyjna opieka wychowawcza 209.261,49 tj. 97,74 %

14. Gospodarka komunalna i ochrona środowiska 4.376.632,60 tj. 97,44%

15. Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego 1.097.752,60 tj. 99,48%

16. Kultura fizyczna 598.327,08 tj. 99,86 %

Plan dochodów i wydatków w pełni odzwierciedla zmiany wprowadzone w ciągu roku budże-
towego przez Radę Miejską w Bojanowie zgodnie z potrzebami prawidłowej gospodarki fi-
nansowej i inwestycyjnej.

Rezerwy wynoszą 82.042,00 

 ogólna 30.000,- 

 celowa na realizację zadań własnych z zarządzania kryzysowego 52.042,00 

nie zostały wykorzystane.

 

Przewodniczący obradom pan Jarosław Bartkowiak zainicjował dyskusję i zachęcił do zada-
wania pytań.

 Jako pierwszy głos zajął radny Leszek Janowicz, który zapytał o wpływy z różnych opłat – 
strona 4 – wykonanie 53%. Czego dotyczą te dochody i czym spowodowane jest tak niskie 
wykonanie. 

Pani Skarbnik Patrycja Kubiak wyjaśniła, iż są dochody z wpływów z kosztów upomnień, ja-
kie są wysyłane osobom prawnym i jednostkom organizacyjnym, natomiast za niski poziom 
wykonania spowodowany jest wysłaniem niższej ilości upomnień. 

 

Drugie pytanie zadał przewodniczący Rady pan Jarosław Bartkowiak – wysokie zaległości w 
podatkach – w jaki sposób gmina to egzekwuje?

 

Wysyłane są upomnienia do dłużników. Po nie uregulowaniu podatku wystawiany jest tytuł 
wykonawczy  wobec dłużnika. Upomnienia są wystawiane sukcesywnie po upływie terminu  
płatności rat podatków. Ogółem w okresie sprawozdawczym wysłano 

1.377 upomnień na łączną kwotę 580.421,01 zł. Z czego wpłynęło 301.580,51 zł.

Do egzekucji podano 534 tytuły wykonawcze na ogólną kwotę 285.694,50 zł.

Z Urzędu Skarbowego i od Komornika w okresie sprawozdawczym wpłynęło z zaległości 
bieżących z lat ubiegłych 154.153,36 zł.

Na dzień 31 grudnia 2014 roku gmina posiadała zahipotekowanych należności na kwotę 
545.787,13 zł.



Z zaległości wpisanych na hipotekę  wpłynęła na konto gminy kwota 51.848,29 zł.

 

Radny pan Piotr Nadrowski zapytał o opinię zawartą w uwagach RIO  –  uwaga dotyczyła zo-
bowiązań niewymagalnych zakładów budżetowych, czego dotyczy błąd w sprawozdaniu oraz 
czego dotyczą te zobowiązania. 

 

Pani Skarbnik Patrycja Kubiak wyjaśniła, iż zobowiązania niewymagalne z zakładów  budże-
towych dotycząc faktur i rachunków wystawionych z datą grudniową i zaliczonych do kosz-
tów 2014 roku, a zapłaconych w 2015 roku. Są to również zobowiązania w stosunku do 13 – 
go wynagrodzenia pracowników. 

 

Po zakończeniu dyskusji przewodniczący Rady  Pan Jarosław Bartkowiak poprosił panią 
Skarbnik Patrycję Kubiak aby  odczytała Uchwałę  Regionalnej Izby Obrachunkowej w Po-
znaniu Zespól Zamiejscowy w Lesznie. Pani Patrycja Kubiak Skarbnik odczytała Uchwałę Nr
SO -0954/34/12/Ln/2015 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu 
z dnia 20 kwietnia 2015 roku w sprawie wyrażenia opinii o sprawozdaniu z wykonania bu-
dżetu Gminy Bojanowo za 2014 rok. Opinia pozytywna. – kserokopia stanowi załącznik nr 4
do protokołu. 

W związku z powyższym przewodniczący obradom pan Jarosław Bartkowiak poprosił prze-
wodniczących Komisji Stałych Rady o wyrażenie opinii o realizacji  budżetu Gminy w roku 
2014 :

Jako pierwszy głos zabrał przewodniczący Komisji Rewizyjnej pan Józef  Czerwiński – w 
imieniu kierowanej przez Siebie Komisji wyraził opinię pozytywną o realizacji budżetu za 
rok 2014.

Jako drugi wypowiedział się przewodniczący Komisji Budżetowej pan Piotr Nadrowski, który w
imieniu Komisji, którą kieruje wyraził opinię pozytywną.

Ostatnie zdanie wyraziła przewodnicząca Komisji Oświaty pani Wiesława Świerzewska. Opinia kiero-
wanej przez nią Komisji w zakresie realizacji budżetu w roku 2014 również była pozytywna.

W związku z powyższym przewodniczący Rady pan Jarosław Bartkowiak odczytał treść 
Uchwały w sprawie przyjęcia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozda-
niem z wykonania budżetu za 2014 rok, zarządził głosowanie nad projektem. Za podjęciem 
uchwały głosowali wszyscy obecni na sesji radni -11 „za’’ (nieobecni radni : Maciej Jago-
dziński, Marek Kotlarczyk, Jan Moryson oraz Tomasz Wałkiewicz).

Podjęta Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 29 maja 2015 roku w sprawie rozpa-
trzenia  i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania bu-
dżetu za 2014 rok stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

 
Do pkt 8. Udzielenie absolutorium Burmistrzowi Bojanowa za 2014 rok .
- podjęcie uchwały.
 

Zgodnie z art. 18 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym Komisja Re-
wizyjna na posiedzeniu w dniu 6 maja 2015 roku wypracowała wniosek  w sprawie udzielenia
absolutorium Burmistrzowi Bojanowa z wykonania budżetu gminy za rok 2014. Powyższy 
wniosek został przesłany do Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu – Zespół w Lesz-



nie w dniu 7 maja 2015 roku. W dniu 14 maja 2015 roku wpłynęła do Biura Rady Urzędu 
Miejskiego w Bojanowie Uchwała SO – 0955/14/12 /Ln/2015 Składu Orzekającego Regio-
nalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 14 maja 2015 w sprawie wyrażenia opinii o 
wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Bojanowie w sprawie absolutorium dla Bur-
mistrza Bojanowa z wykonania budżetu gminy za 2014 r. – załącznik nr 6 do niniejszego 
protokołu.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej pan Józef Czerwiński odczytał treść Uchwały RIO nr 
SO-0955/14/12/Ln2015 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z
dnia 14 maja 2015 roku w sprawie wyrażenia opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 
Miejskiej w Bojanowie w sprawie absolutorium dla Burmistrza Bojanowa z wykonania bu-
dżetu gminy za 2014 rok na sesji w dniu 29 maja 2015 roku  . Pytań nie było. Przewodniczący
obradom pan Jarosław Bartkowiak odczytał treść projektu uchwały Rady Miejskiej w Bojano-
wie z dnia 29 maja 2015 roku  w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Bojanowa za 
2014 rok. Za podjęciem uchwały głosowali wszyscy obecni na sesji radni – 11 „za” –(nie-
obecni radni: Maciej Jagodziński, Marek Kotlarczyk, Jan Moryson oraz Tomasz 
Wałkiewicz).Uchwała została podjęta 11 głosami „za” Uchwała Nr VIII/ 38/15 Rady Miej-
skiej w Bojanowie z dnia 29 maja 2015 roku w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzo-
wi Bojanowa za 2014 rok została podjęta i stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

Do pkt. 9. 9 Podjęcie uchwał w sprawie:
1) zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Miejskiej Biblioteki Publicznej 
w Bojanowie za rok 2014,

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady. Pytań nie było. 
Uchwałę podjęto jednogłośnie – 11 głosami „za”(nieobecni radni:  Maciej Jagodziński, Marek
Kotlarczyk, Jan Moryson oraz Tomasz Wałkiewicz). Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z
dnia 29 maja 2015 roku w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 
Miejskiej Biblioteki Publicznej w Bojanowie za rok 2014, stanowi załącznik nr 8 do 
protokołu.

Do pkt. 9 Podjęcie uchwał w sprawie:
2) pokrycia wyniku finansowego Miejskiej Biblioteki Publicznej w Bojanowie za rok 2014, 

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady. Pytań nie było. 
Uchwałę podjęto jednogłośnie – 11 głosami „za”(nieobecni radni:  Maciej Jagodziński, Marek
Kotlarczyk, Jan Moryson oraz Tomasz Wałkiewicz).Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie  z
dnia 29 maja 2015 roku w sprawie pokrycia wyniku finansowego Miejskiej Biblioteki 
Publicznej w Bojanowie za rok 2014 stanowi załącznik nr 9 do protokołu.

Do pkt. 9 Podjęcie uchwał w sprawie:
3) zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Gminnego Centrum Kultury, 

Sportu, Turystyki i Rekreacji w Bojanowie za 2014 rok,

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady. Pytań nie było. 
Uchwałę podjęto jednogłośnie – 11 głosami „za”(nieobecni radni:  Maciej Jagodziński, Marek
Kotlarczyk, Jan Moryson oraz Tomasz Wałkiewicz). Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z
dnia 29 maja 2015 roku w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 



Gminnego Centrum Kultury, Sportu, Turystyki i Rekreacji w Bojanowie za 2014 rok, stanowi
załącznik nr 10 do protokołu.

Do pkt. 9 Podjęcie uchwał w sprawie:
4) pokrycia wyniku finansowego Gminnego Centrum Kultury, Sportu, Turystyki i Rekreacji
w Bojanowie za rok 2014, 

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady. Pytań nie było. 
Uchwałę podjęto jednogłośnie – 11 głosami „za”(nieobecni radni:  Maciej Jagodziński, Marek
Kotlarczyk, Jan Moryson oraz Tomasz Wałkiewicz).Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie  z
dnia 29 maja 2015 roku w sprawie pokrycia wyniku finansowego Gminnego Centrum 
Kultury, Sportu, Turystyki i Rekreacji  w Bojanowie za rok 2014, stanowi załącznik nr 11 do
protokołu. 

Do pkt. 9 Podjęcie uchwał w sprawie:
5) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2015 – 2018,

Głos zabrała pani Skarbnik Patrycja Kubiak, która wyjaśniła,iż zmian nie wprowadzono.
W związku z powyższym przewodniczący obradom pan Jarosław Bartkowiak zarządził 
głosowanie. Za podjęciem uchwały głosowali wszyscy  obecni na sesji radni – 11 „za” 
(nieobecni radni:  Maciej Jagodziński, Marek Kotlarczyk, Jan Moryson oraz Tomasz 
Wałkiewicz). Uchwała Rady Miejskiej z dnia 29 maja 2015 roku w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2015 – 2018 stanowi załącznik nr 12 do 
niniejszego protokołu. 

Do pkt. 9 Podjęcie uchwał w sprawie:
6) zmiany uchwały budżetowej na 2015 rok.

Pani Skarbnik Patrycja Kubiak wyjasniła , iż w załącznikach nr 2 oraz 5 do niniejszej 
uchwały dokonano przesunięć (wydatki z funduszu sołeckiego - zakupy) poza tym innych 
zmian nie było. Państwo radni pytań nie zadali. Uchwałe podjęto jednogłośnie 11 głosami 
„za” (nieobecni radni:  Maciej Jagodziński, Marek Kotlarczyk, Jan Moryson oraz Tomasz 
Wałkiewicz). Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 29 maja 2015 roku w sprawie 
zmiany uchwały budżetowej na 2015 rok stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.

Do pkt. 10. Odpowiedzi na zapytania radnych.

Pan Burmistrz udzielił w punkcie 4 porządku obrad.

Do pkt. 11 Wolne głosy i wnioski.

Jako pierwszy głos zabrał pan Maciej Dubiel Burmistrz Bojanowa. Zawnioskował o nadanie 
tytułu „Zasłużony dla Gminy Bojanowo” panu Józefowi Zuterowi, wieloletniemu 
Burmistrzowi Gminy. Pan Zuter od 1990 roku do 2014 roku nieprzerwanie pełnił funkcję 
włodarza gminy. Zbliżające się 25 – lecie samorządu gminnego jest okazją nadania tegoz 
tytułu. Panu Zuterowi zostanie wręczona, specjalnie przygotowana na powyższą okazję 
statuetka oraz dyplom. W związku z powyższym przewodniczący Rady Miejskiej pan 
Jarosław Bartkowiak poddał pod głosowanie wniosek zgłoszony przez pana Burmistrza 
Macieja Dubiela. Wszyscy obecni na sesji radni – 11 „za” opowiedzieli się pozytywnie za 
zgłoszonym przez pana Burmistrza wnioskiem (nieobecni radni:  Maciej Jagodziński, Marek 
Kotlarczyk, Jan Moryson oraz Tomasz Wałkiewicz). 



Pan Burmistrz poinformował również, iż do dnia dzisiejszego 190 potwierdziło swój udział w
obchodach 25 lecia samorządu, które odbędą się w dniu 2 czerwca br. w Trzeboszu.

Kolejną osobą, która zabrała głos na sesji była kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej
w Bojanowie pani Sabina Szlachetka – Andersz. Pani kierownik pochwaliła się wyróżnieniem
jakie wręczyła była wiceminister pracy, od 2011 doradca społeczny Prezydenta RP pani 
Joanna Staręga – Piasek. 
Pan Burmistrz pogratulował pani kierownik wyróżnienia, szczególnie dlatego, iż praca jest 
trudna, wymagająca poświęceń i zaangażowania. 

Radny pan Tomasz Woźniczka zawnioskował o likwidację progu zwalniającegoo na ulicy 
Marcinkowskiego w Bojanowie. Ponadto prosił o kontakt z dyrektorem – w celu 
usprawnienia komunikacji na ulicy Lipowej, gdyż parkujące tam autobusy szkolne blokują 
przepustowość ulicy. Problem mają również osob korzystające z chodnika przy szkole. 

Radny pan Leszek Janowicz podziękował panu Burmistrzowi za pomoc w organizacji targów 
rolniczych w Gołaszynie. Pan Burmistrz Maciej Dubiel stwierdził, iż szczególne 
podziękowanie należy się kierownikowi ODR w Gołaszynie panu Ryszardowi Bijakowi  i 
panu Lamparskiemu.
Radny powiatowy pan Ireneusz Młynek zawnioskował, aby na targi w roku 2016 
zorganizować większą ilośc miejsc parkingowych.
Radna pani Wiesława Świerzewska podziękowała radnym  za ufundowanie słodyczy na 
konkurs dla dzieci z przedszkola w Trzeboszu.
Radny pan Dariusz Klimasz zawnioskował o wykaszanie rowów (na bieżąco).
Radny powiatowy pan Wiesław Ceglarek podziękował panu Burmistrzowi, państwu radnym o
przychylne ustosunkowanie się do propozycji budowy boiska do piłki nożnej w Tarchalinie. 
Kiedy ukonstytuuje się Komitet Organizacyjny wtedy będzie można podjąć stosowne 
działania. 
Radna pani Renata Jagodzik zapytała o ewentualne zamiary co do spalonego budynku w 
Trzeboszu. 
Pan Burmistrz – cyt. „bardzo cenna uwaga, jest to budynek należący do ANR, w związku z 
powyższym my możemy jedynie monitorować prace w tym zakresie.
Sołtys Wydartowo Pierwszego prosiła o rozpowszechnienie informacji w sprawie pisowni 
nazw – Wydartowo Pierwsze i Wydartowo Drugie. 
Zastępca Burmistrza pan Krzysztof Kurpisz poinformował o konsultacjach społecznych w 
sprawie zmiany miejscowości Szmezdrowo na Szemzdrowo – odbędą się 8 czerwca 2015 o 
godz. 18.00 w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bojanowie.

Do pkt. 12 Zakończenie.

W związku z wyczerpaniem porządku  VIII sesji Rady Miejskiej w Bojanowie 
przewodniczący Jarosław Bartkowiak dziękując wszystkim za przybycie zamknął obrady o 
godz 10.45.

protokolant: Przewodniczący Rady
Beata Sikora           (-) Jarosław Bartkowiak
inspektor


